
REFERAT 

 
 

UNGDOMSUDVALGSMØDE 

27. november kl. 20.00 i online 
 
Deltagere: Simon Øksnebjerg, Morten Løgager, Peder Toftgård, Broberg og Christina Cassone (CC) 

(referent).  
 

1 Orientering 

 

CC gav en status på Kids- og Teenstævner, Grand Prix, SM og U-pokalen. 

Kids: tallene er stadig ikke gode. Især i level 0-1-2 er det slemt. 

Teen: det går overordnet set fint. 

Grand Prix: vi ligger lidt under sidste år, men generelt ret gennemsnitligt. 

SM: sammenlagt ligger vi antalsmæssigt som vi plejer. Nogle rækker et enkelt hold mindre, 

andre flere. Programmet er lagt for alle rækker. U17 er i gang, mens U15 starter om lidt.  

U17 pokalen: begge kval-rækker er færdigspillet. Pigerne blev færdige i weekenden. CC var 

både i Slagelse hos drengene og Gentofte hos pigerne til overrækkelse af pokaler. Nu er der 

kun Final4 i midten af december.  

 
2 Punkter fra Broberg 

 

Talentstatus: vi skal have kigget lidt på reglerne i denne forbindelse og evt. tag fat i forbundet ift. 
næste sæson. Det virker som om at der for meget ”frit slag” på hvor mange hold man kan have 
talentstatus på. Der er klubber som fx har søgt Liga, 1. div., 2. div og DS til de samme 16 spillere. 
Det er for meget og for stort et spænd når nu der er 4 forskellige niveauer i mellem dem. 
 
Ungdomshold på seniorhold: det har været udfordrende for CC at lægge U17 SM turneringen, men 
også turneringen for nogle af de ungdomshold som spiller senior. Der er for mange ønsker om 
spillefri eller generelle hensyn (fx træner som er på flere hold). Det er uholdbart og vi bliver nødt til at 
stramme op på det. 
Der skal sendes en information ud omkring denne udfordring med en stramning på max 3 spillefri 
ønsker pr. halvår. 
 

3 Budget 2024 

 

UU har kigget på budgetforslaget fra CC ift. det foreløbige regnskab 2023.  

De fleste indtægter og udgifter er bogført så der mangler kun for de sidste 3 uger i december. 

Ungdomskredspokal skal have sin egen konto i regnskabet. 
4 Næste møde 

 Doodle til foråret 

 
 


